



# Los Angeles International Charter High School

## 美国洛杉矶国际特许高中

### School Profile

#### 学校简介

Los Angeles International Charter High School (LAICHS) is a comprehensive public school that focuses on providing a world-class college-preparatory education. Founded in 2005, LAICHS helps students to become active, enthusiastic learners who use their unique talents and intelligence to empower themselves and others. LAICHS is accredited by Western Association of Schools and Colleges (WASC) and it offers the full-range of University of California approved A-G courses required for admission to the University of California and California State University.

美国洛杉矶国际特许高中（简称LAICHS）是一所综合性公立学校，专门提供为进入世界顶尖大学做准备的预备课程。成立于2005年，洛杉矶国际特许高中致力于使学生们成为热爱学习的自主型学习者，使他们充分发挥自己的天分与智慧。洛杉矶国际特许高中受美国院校西部联盟认证，并被加州大学授权以教授一系列申请加州大学及加州州立大学所必须的A-G课程。

LAICHS graduating seniors have an expansive academic background. They have collaborated on a variety of challenging academic and community projects. Academic and community related projects have included, but are not limited to, volunteering at local community-based organizations, college visitations, hosting performing in visual art demonstrations, and organizing community improvement campaigns involving clean-up, recycling and community awareness. LAICHS is considered the best public high school in northeast Los Angeles.

洛杉矶国际高中的高年级学生不仅有扎实的学术背景，也积极参与社区活动，服务民众。他们通过合作一起参与了许多具有挑战性的学术和社区项目。这些与学术和社区服务相关的项目包括在社区的组织里当志愿者、到大学参观访问、举办各类演出及视觉艺术展示，以及组织各类社区活动，包括社区清洁、废品回收和提高社区意识等。洛杉矶国际高中被公认为洛杉矶东北部最好的公立高中。

### Mission

#### 我们的愿景

LAICHS graduate active, enthusiastic learners and leaders who are prepared to succeed in the nation's top universities. All students, regardless of their academic backgrounds, participate in a college-preparatory program designed to accelerate growth. Experienced credentialed teachers use a rigorous curriculum and a wide variety of tested instructional techniques to reach and challenge each student.

从洛杉矶国际高中毕业的学生都是自主学习者，并对学习充满热情。他们不仅热爱学习，也具有领导才能，这些难能可贵的素质都使得他们日后在国家的顶级大学里获得成功。在这里，所有的学生不论学术背景，都需要参加一个为他们大学学习做准备预备班。预备班里的每一名老师都是经验丰富的持证老师，他们使用纯熟的教学技巧，依据严格编排的教学大纲教导学生。

### Accreditations

#### 认证

Los Angeles International Charter High School is regionally accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC).

洛杉矶国际特许高中受美国院校西部联盟认证。



## A-G Courses

### A-G课程

LAICHS offers a full-range of University of California approved A-G courses required for admission to the University of California and California State University.

The A-G courses, also known as Subject Requirements, are one of three requirements needed for admission into University of California and California State University. Specifically, students must complete a pattern of fifteen (15) college-preparatory courses from the areas of history/social science, English, math, lab science, a language other than English, the visual and performing arts and a college-preparatory elective.

洛杉矶国际特许高中被加州大学授权以教授一系列申请加州大学及加州州立大学所必须的A-G课程。

A-G课程也称“学科要求”，是学生申请加州大学及加州州立大学的三个必要条件之一。学生必须完成一系列15个大学预备课程，包括历史/社会科学、英语、数学、实验室科学、除英语外的一门语言、视觉及表演艺术和一门大学预备选修课。

## Los Angeles International Charter High School Advantages:

### 洛杉矶国际特许高中的独特优势:

- **Top Universities in California**

美国加州知名大学林立



According the Academic Ranking of World Universities (conducted by Shanghai Jiao Tong University), five (5) of the top fifteen (15) universities are located in California.

#### Institutions

- Stanford University
- University of California Berkeley
- California Institute of Technology
- University of California Los Angeles
- University of California San Diego

根据上海交通大学的“世界大学学术排名”，世界顶尖的前15所大学中有5所坐落在美国加州。

#### 院校包括:

- 斯坦福大学
- 加州大学伯克利分校
- 加州理工学院
- 加州大学洛杉矶分校
- 加州大学圣地亚哥分校

资料来源: <http://www.shanghairanking.com/index.html>

- **LAICHS Offers an Exceptional College Preparatory Education**

洛杉矶国际特许高中提供卓越的大学预备课程

The education program at LAICHS is college preparatory. With this focus in mind, LAICHS offers the full range of A-G requirements in a small setting. Graduates of LAICHS meet the entry requirements for University of California (UC) and California State University (CSU). LAICHS will strive to adopt the highest standard required for UC and CSU entry.

洛杉矶国际特许高中提供的教育课程以大学预备课程为核心。因此学校以小班授课，教授A-G课程。学校的毕业生都满足申请加州大学和加州州立大学的入学条件。教职员们也不断努力，力求使学生们达到加州大学和加州州立大学的最高录取要求。

- **University Acceptance**

优秀的大学录取率

LAICHS students have been accepted to universities and colleges, including but not limited to: University of California Los Angeles (UCLA), University of California Berkeley (UC Berkeley), University of California Irvine (UC Irvine), New York University (NYU), California Polytechnic University (CalPoly), etc.

洛杉矶国际特许高中的毕业生成功被多所世界顶尖大学录取，这些学校包括：加州大学洛杉矶分校、加州大学伯克利分校、加州大学欧文分校、纽约大学、加州州立理工大学等。

- **Experienced Credentialed Teachers**

经验丰富的专业老师

All of LAICHS teaching staff hold full credentials from California Commission on Teacher Credentialing.

Source: <http://www.shanghairanking.com/index.html>



洛杉矶国际特许高中的所有老师都持有加州教师资格认证委员会颁发的证书。

- **LAICHS is Western Association of Schools and Colleges (WASC) Accredited**

洛杉矶国际特许高中受美国西部院校联盟认证

The Western Association of Schools and Colleges (WASC) is one of the six regional accrediting associations in the United States. LAICHS is fully accredited by WASC. Information about LAICHS accreditation can be found at: [http://www.acswasc.org/directory\\_search.cfm](http://www.acswasc.org/directory_search.cfm)

美国西部院校联盟是美国六大院校联盟之一。洛杉矶国际特许高中受美国西部院校联盟认证。更多关于认证的资料请参阅 [http://www.acswasc.org/directory\\_search.cfm](http://www.acswasc.org/directory_search.cfm)

- **Small Class-size**

小班授课

The teacher to student ratio at LAICHS is 1:25. This means students will get more attention, learn more, learn faster, and have more opportunities to interact with teachers.

在洛杉矶国际特许高中，教师和学生的比例是1:25。这意味着您的孩子能得到老师更多的关注，学到更多的知识，更快地掌握知识，并且有更多的机会与老师们互动。

- **LAICHS Offers University of California Approved A-G Courses**

提供被加州大学授权教授的一系列A-G课程

LAICHS offers a full-range of University of California (UCOP) approved A-G courses required for admission to the University of California and California State University.

洛杉矶国际特许高中被加州大学授权以教授一系列申请加州大学及加州州立大学所必须的A-G课程。

## International Admission Requirements

### 国际学生录取要求

LAICHS will only consider applicants with:

- A minimum school grade point average of a “B” or “2.5” on a 4.0 scale
- A minimum SLEP score of “50” or an equivalent score on another standardized test such as TOEFL or IELTS

(Please see <http://www.eastwestce.com/English/mgbzhks.asp> for detail information)

- Sufficient funding for one academic year’s tuition and living expenses
- Official transcript of all your marks/scores you have received

Please note that LAICHS is currently only accepting international students in grade nine, ten, and eleven.

申请洛杉矶国际特许高中的学生须满足以下条件：

- 学校平均分GPA达到“B”或“2.5”以上（满分为4.0）
- SLEP50分以上，或提供同等的托福、雅思考试成绩

(详细要求见：<http://www.eastwestce.com/English/mgbzhks.asp>)

- 足够支付一年学费及生活开销的资金证明
- 正式成绩单（包括所有在校成绩）

洛杉矶国际特许高中目前只接受就读9、10、11年级的国际学生。

## Tuition and Fees

### 学费及生活开销

Estimated Cost for International Students in US Dollars

国际学生费用估算（以下均为美金）

#### Major Fees\*:

Tuition	\$21,500
Application Fee	\$250
Registration Fee	\$1,000
I-20 Fee	\$400
Textbook Fee	\$500
Living Expenses	About \$1,200 (depends on individual situation)
Health Insurance	\$1,500 per year

Uniform: \$150 per set (fee is estimated). Not paid to school. Student is responsible for purchasing uniforms upon arrival. The fee is payable to the uniform company.

\*The above fees are for reference only, and are subject to changes.

主要费用\*:

学费	\$21,500
申请费	\$250
注册费	\$1,000
I-20 费	\$400
书本费	\$500
食宿费用	大约 \$1,200 (因人而异)
医疗保险	大约 \$1,500/年

校服: 约\$150/套。费用支付给负责订制校服的公司。学生有责任在到校时自行购买校服。

\*以上费用仅供参考。

NOTE: The relevant fees must be paid with money orders, or cashier's check drawn from an insured U.S. bank or financial institution to Los Angeles International Charter High School (LAICHS) prior to the issuance of an I-20.

备注: 学费及相关费用的总额需以汇票或被保险的美国银行或金融机构所开出的银行本票的形式支付。收款人请注明“Los Angeles International Charter High School”。所有款项到帐后学校方可出具I-20文件。

## Contact 联系

For more information, please contact:  
欲知详情, 请与下述负责人联系:

#### DISCLAIMER 免责声明:

This write-up is for general reference only. The detailed terms and conditions are subject to the final ratification by LAICHS.

此说明仅供一般参考。细节条款及说明以LAICHS最终文件为准。

